
Protokoll styrelsemöte ÖIK 3/7 2024 
 

Närvarande: 
 
Jessica, Louise, Erik F, Marita, Erik J, Annelie 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Louise 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående mötesprotokoll gås igenom 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Inget speciellt nytt från grönytegruppen. Kjell har kört ut och fixat stubbfräset 

på stranden, mycket tacksamt. 
Marita har återigen pratat med Daniel på kommunen angående att det ska sås 
på stranden och nu har han lovat att det ska göras så snart det går. 
Stegen på trappan vid bryggan är bytta, skönt! 
Vi kommer höra av oss till kommunen angående problemet med 
kanadagässen på stranden. Vi beslutar att i dagsläget kommer ingen få i 
uppgift att städa undan där.  
Vi bestämmer att vi behöver träffa den aktuella grönytegruppen för ett samtal 
om framtiden, ffa inför nästa år. Det blir tidigast i augusti. 
 

b) Önskemålet om förslaget av en läktare ligger just nu hos Jörgen A. 
Vi kommer be fotbollssektionen att fixa någon form av hälsning efter 
säsongens slut. Ex ”Tack för allt er stöd och engagemang under säsongen”  
Kanske kan man få till ett lagfoto till dess? 
 

c) Louise skriver ett utkast om hur vår anläggning ska vara öppen och tillgänglig 
framöver. I sommar hålls anläggningen stängd då vi inte har några aktiviteter 
eller städ. Då vi haft problem med ungdomar som varit där på nätterna har vi 
nu bytt kod till nyckelboxen.  
 

d) Jane meddelar att vi ligger bra i fas och följer budgeten.  
 

e) Vi har tyvärr fortfarande ingen som vill ta över idrottskul inför kommande 
säsong. 
 



f) Ett möte med gruppen som är ansvariga för stadgarna kommer ske i 
september.  
 

g) Vi behöver göra en 5-årig fastighetsplan. Ett förslag är att fråga kommunen om 
en ny fastighetsöversyn då det var ett tag sen dom var hos oss. 
Erik J tar tag i arbetet med belysningen efter semestrarna. 
En bra plan vi har är att anordna en fixardag, en grupp som blir ansvariga för 
det, alltså inte styrelsen. 
 

h) Vi gör upp ett schema om städ av stranden och toaletter i augusti. 
 

6. Erik J lägger ut en röstningslänk om intresset för ett eventuellt gym på ÖIK.  
Annelie gör en plan för ett skoldisco, förslag i november. 
Marita kollar upp nya sopkärl mm på Tingstad. 
 

7. Nästa möte hålls på ÖIK 19:e augusti 18:30 
 

8. Mötet avslutas 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica, sekreterare och justerare Louise. 


